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a 54 Jsem dobře čistej
Do širšího povědomí se dostal před 
sedmi lety jako šišlavý „jáčkující“ 
vesnický sukničkář Áda Větvička 
v seriálu (a pak i filmu) Okresní 
přebor. Díky loňské minisérii televize 
HBO Pustina se z Leoše Nohy stal 
respektovaný herec. Co si myslí 
o drogách?

► 18 Jak mráz trápí kůži
Třeskuté mrazy jsou velkou zkouškou pro 

naši kůži. Alespoň z hlediska dermatologů. 
Jak proti zimě chránit naši pokožku? 
Nejenom o tom hovoří MUDr. Hana 

Smutková, primárka oddělení dermatologie 
pražské Kliniky a institutu estetické 

medicíny -  Asklepion.

Cely bolesti 
a pláče
Nezletilé íránské 
muslimky si 
odpykávají tresty za 
ozbrojené přepadení, 
prodej drog nebo 
chladnokrevnou 
vraždu. Jejich vnitřní 
boj, slzy a naděje 
zachytil íránský režisér 
Mehrdad Oskouei 
v emočně silném 
dokumentu Starless 
Dreams.
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▼ 34 Přestali jsme se bavit, 
jen plkáme
Spisovatel Emil Hakl, občanským jménem Jan Beneš, 
sbírá prestižní literární ceny, ale psaním se neuživí. Jak 
glosuje současnou situaci ve světě? A proč se chtěl živit 
jako agent?

▲ 60 Zpověď moderátora Musila
Moderátor Honza Musil zažil před lety svůj vzestup ke slunci 
i cestu do jeho stínu. Ústup ze slávy mu ale neublížil. To mohla 
až smrtelná choroba, o jejíž celé pravdě dosud mlčel. Pro TÉMA 
se rozhovořil mimo jiné o sexuálním prozření i dvojnásobné 
rakovině.


